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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 
 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 31  octombrie 2013, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 14
00

 în prezenţa a 20 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.3152 din 25 octombrie 2013 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 31 octombrie 2013, ora 14
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
 

 Prezenţi:  
       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Badea Ionuţ 

3. Popazu Liviu 

4. Truică Liliana 

5. Stanciu Marius Viorel 

6. Pârlea Victor Constantin 

7. Oprişan Gigi 

8. Cartojan Dan Liviu 

9. Dinu Ionel 

10. Bălănean Viorel  

11. Velicu Florian 

12. Ciobanu George Daniel 

13. Spoială Slav Gheorghe 

14. Cepraga Cornel Sorin 

15. Dinu Cristina Elena 

16. Vladu Alexandru 

17. Măroiu Marian 

18. Cioacă Ionuţ 

19. Ilie Clement 

20. Ciulacu Mirela 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Cartojan Dan Liviu, ales  prin H.C.L.  nr.326  

din 29  august 2013. 
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Domnul Ghincea Vasile: Bună ziua! Astăzi, 26 septembrie 2013 a fost convocată 

şedinţă ordinară, sunt prezenţi toţi consilierii. Conform Regulamentului de organizare şi 

funcţionare al Consiliului Local şedinţa este legal constituită.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Bună ziua! Supun la vot procesul verbal al 

şedinţei ordinare din data de 26 septembrie 2013, procesul verbal al şedinţei extraordinare 

din data 02 octombrie 2013, procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 17 

octombrie 2013 şi procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 22 octombrie 2013. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Ordinea de zi are 5 puncte suplimentare: „proiect de hotărâre privind aprobarea 

preţului local de facturare al energiei termice livrată populaţiei din municipiul Giurgiu, 

prin sistem centralizat, în scopul încălzirii şi preparării apei calde pentru sezonul de 

încălzire 01 noiembrie 2013 – 31 martie 2014”, „proiect de hotărâre privind depunerea 

cererii de finanţare pentru proiectul Amenajare spaţiu de agrement pe Canalul Cama, 

adiacent Pod Bizetz – municipiul Giurgiu”, „proiect de hotărâre privind aprobarea 

studiului de fezabilitate şi principalilor indicatori tehnico-economici pentru proiectul 

„Amenajare spaţiu de agrement pe Canal cama, adiacent Pod Bizetz – municipiul 

Giurgiu” şi „proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr.119 din 

26 mai 2011 privind transmiterea unui sector de drum de interes local aflat în domeniul 

public al Municipiului Giurgiu şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 

Giurgiu în administrarea Consiliului Judeţean Giurgiu”. 

Supun la vot ordinea de zi cu suplimentările propuse. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier local al 

doamnei Ciulacu Mirela 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de validare. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia de validare constituită prin 

Hotărârea Consiliului local al municipiului Giurgiu nr.1/135/2012, a procedat la 

verificarea documentelor în baza cărora au fost declaraţi consilieri locali la alegerile 

locale din iunie 2012, respectiv lista consilierilor USL, pentru a constata dacă doamna 

Ciulacu Mirela este cuprinsă în aceasta. 

Comisia de validare constată următoarele: 

- prin adresa nr.147/17.10.2013 înregistrată la Primăria Municipiului Giurgiu la 

nr.25702/18.10.2013 , Partidul Naţional liberal propune Consiliului Local validarea 

doamnei Ciulacu Mirela care este următorul pe lista candidaţilor la funcţia de consilier 

petru acest partid; 

- verificând documentele puse la dispoziţie de Secretarul Municipiului Giurgiu, 

Comisia de validare constată că doamna Ciulacu Mirela se află pe lista supleanţilor USL 

şi propune Consiliului Local validarea mandatului de consilier, urmând îndeplini rea 

procedurilor prevăzute de Legea nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 

ulterioare. 
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

Doamna Ciulacu Mirela depune jurământul. 

Domnul secretar Roşu Petre: De acum puteţi vota. 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii denumirii unei străzi 

în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? 

Domnul consilier Ilie Clement:  La comisie am votat împotrivă şi o să vă surprindă 

de ce.  Mă simt obligat să mă explic, dar măsura am luat-o împotriva adresei pe care 

Comisia de atribuire de denumire a judeţului Giurgiu din cadrul Instituţiei Prefectului a 

făcut-o cu o lună în urmă la propunerea mea, am zis că este mai bine şi mai corect să dăm 

denumirea de doctor Ion Munteanu, Pieţei Orientului. Înţeleg că are multă semnificaţie 

istorică acea piaţă, însă sunt indignat că aceşti domni care fac parte din comisia de 

atribuire au făcut o motivare care deranjează pe oricine. Eu nu ştiu ce studii medicale au 

aceşti domni ca să poată să pună o rezoluţie şi să facă o motivare pentru un om care într-

adevăr a fost o personalitate a municipiului Giurgiu, spunând că doctorul Ion Munteanu 

nu este o personalitate care să fie mai importantă ca alte personalităţi. Dacă ar fi fost 

medici aş fi înţeles că se pricepeau şi aveau cunoştinţă de ceea ce a făcut doctorul 

Munteanu în zeci de ani de activitate, însă aş vrea să le spun şi dumnealor că doctorul Ion 

Munteanu este primul medic în Giurgiu, doctor în ştiinţe medicale, luat pe vremea când 

într-adevăr se învăţa carte, nu acum când mulţi dintre domniile lor obţin diplome de 

doctori sau masterate şi le dau prin foste sedii de C.A.P.. Înţeleg că nu trebuie să alterăm 

istoria oraşului, dar ar fi bine ca aceşti domni dacă sunt giurgiuveni, să se documenteze 

atunci când iau o hotărâre vis-a-vis de un cetăţean de-al nostru, chiar dacă nu mai este 

printre noi. Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 

funcţiilor publice în anul 2014 pentru Aparatul de specialitate al Primarului 

Municipiului Giurgiu şi direcţiile din subordinea Consiliului Local al 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi 

Statului de funcţii pentru Aparatul de specialitate al Primarului Municipiului 

Giurgiu şi Direcţia de Evidenţă a Persoanelor 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale 

pentru anul fiscal 2014 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Strategia executivului pe anul 2014 în 

legătură cu impozitele şi taxele locale a fost o strategie precaută, în general s-a umblat la 

impozite şi taxe, la majorarea în raport de rata inflaţiei pentru locuitorii municipiului 

Giurgiu.  
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Vreau să fac câteva precizări: la partea de impozite pe m.p. , pe suprafaţă la 

persoane fizice, majorarea în medie este de 10%, pentru terenurile intravilan, aici sunt 

diferenţiate în raport de ranguri şi media este de 16%, la terenuri extravilan majorarea 

este de circa 10%, iar în situaţia la autovehicule, la autoturisme, la microbuze şi alte 

mijloace de transport la persoanele fizice nu s-a majorat cu nici un leu, impozitele au 

rămas aceleaşi. La semiremorci şi bărci şi altele s-au majorat în jur de 10%, deci nu există 

o majorare de asta, foarte mare, deci în general s-a ţinut de rata inflaţiei având în vedere 

şi situaţia financiară a locuitorilor din municipiul Giurgiu. Eu cred că s-a făcut în cadrul 

legii, în raport de rata inflaţiei, noi am dat aviz favorabil. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aş vrea ca locuitorii oraşului să înţeleagă foarte 

bine şi să plece cu acest lucru bine înţeles. În luna ianuarie, la începutul anului, trebuia să 

majorăm impozitele şi taxele locale cu rata inflaţiei. Prin faptul că Primăria municipiului 

Giurgiui nu a avut arierate, a avut acea păsuire pe care Guvernul a dat-o, ca această 

modificare cu rata inflaţiei să se amâne cu un an, ţinând cont de „n” motive spuse la 

vremea respectivă. Anul acela a trecut, drept urmare, ceea ce astăzi executivul a făcut 

decât să pună în aplicare o lege care normal ar fi trebuit să intre în vigoare de la 01 

ianuarie pentru noi care nu am avut arierate şi pentru că dvs. aţi stabilit aşa, am avut 

posibilitatea să păsuim un an de zile. Dar legea este foarte obligatorie din punctul acesta 

de vedere şi expresă, la 3 ani se actualizează impozitele şi taxele locale cu rata inflaţiei, 

ceea ce astăzi am făcut, unde nu s-a majorat, nu s-a majorat pentru faptul că acelea au fost 

stabilite expres anul trecut, că s-au majorat deja de anul trecut. Drept urmare nu am făcut 

decât să aplicăm o Hotărâre a Guvernului care a fost dată cu o amânare de un an.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea scutirii contribuabilei Ştefan 

Elena de la plata impozitului pe clădire şi a terenului aferent locuinţei de 

domiciliu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

nefavorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? 20 voturi împotrivă.  

Abţineri?  
 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului local privind 

amplasarea mijloacelor de publicitate în municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

necesar realizării obiectivului „Parc fotovoltaic 2,1MW, post trafo, cabină 

poartă, împrejmuire şi supraveghere video”  pe un teren situat în Municipiul 

Giurgiu,  DJ 504, tarlaua 3 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului pentru microciparea 

câinilor fără stăpân practicat de către GIURGIU SERVICII LOCALE S.A.  
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării destinaţiei 

spaţiului din incinta Punctului Termic 71, situat în municipiul Giurgiu, 

Bulevardul Bucureşti şi transmiterea în folosinţă gratuită Clubului Sportiv 

AQUILA Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unui teren în suprafaţă de 20,00 mp. către Societatea Comercială 

ENEL Distribuţie Muntenia S.A., în vederea amplasării unui post de 

transformare în anvelopă de beton 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii raportului de evaluare pentru organizarea şi desfăşurarea 

procedurii de negociere directă privind vânzarea terenului în suprafaţă totală de 

138,50  mp., situat în municipiul Giurgiu, adiacent construcţiei din strada Negru 

Vodă 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea constatării dreptului de 

proprietate privată a unor terenuri situate în intravilanul Municipiul Giurgiu  
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea acordarea avizului de 

principiu în vederea stabilirii valorii redevenţei pentru concesionarea terenului aferent 

Boxei 18, Piaţa Centrală 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii valabilităţii 

contractelor de închiriere pentru Căminul D, Şoseaua Sloboziei, situat în 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici am analizat şi am cerut executivului 

de ce se face practic o reînnoire, a fost justificată, se şi justifică legal această prelungire 

pentru că, din prudenţă executivul face contracte doar pentru un an pentru cei de pe 

Sloboziei, să vadă dacă le mai prelungeşte, să vadă dacă sunt plătitoti, nu sunt plătitori şi 

am dat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Anexei la 

Hotărârea Consiliului Local nr.204 din data de 30 august 2012  privind numirea 

reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, în Consiliile de 

Administraţie şi în Comisiile de evaluare şi asigurarea calităţii educaţiei, ale 

unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul Giurgiu şi în 

Consiliul de Administraţie al Colegiului Naţional „Ion Maiorescu” Giurgiu din 

Giurgiu şi al Şcolii Gimnaziale „Savin Popescu” din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Propuneri, vă rog. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Pentru Colegiul Naţional „Ion Maiorescu” 

propun pe domnul Stanciu Marius. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Pentru Şcoala Gimnazială „Savin Popescu” 

propun pe doamna Ciulacu Mirela. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Alte propuneri? Dacă nu mai sunt şi alte 

propuneri, supun la vot proiectul de hotărâre cu propunerile făcute. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de încheiere al 

exerciţiului financiar - contabil pe anul 2013 – trimestrul III 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional 

a Contractului de concesiune nr. 22.239 din data de 27 august 2001 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică s-a abţinut şi a cerut să 

dea date executivul şi să prezinte date despre îndeplinirea contractului de închiriere, cu 

realizarea obiectivelor de acolo. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Aţi primit aceste date? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu. 

Domnul secretar Roşu Petre:   Fiind vorba de punerea în executare a unei sentinţe 

civile, nu cred că are relevanţă prezentarea altor date suplimentare. Este pur şi simplu 

punerea în aplicare a unei hotărâri, schimbăm o parte cu cealaltă. 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Şi eu aş vrea să adaug aici, la proxima şedinţă ştiu 

că s-a cerut reprezentanţilor Casei de avocatură din partea firmei respective să pună la 
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dispoziţie modul de îndeplinire a sarcinilor pe care le-a avut şi până la urmă, a obligaţiilor 

din contractul de concesiune, până la următoarea şedinţă. Şi ştiu că urma, eu mi-am făcut 

datoria şi am repus pe ordinea de zi acest punct, tocmai în virtutea faptului că aşteptam de 

la această firmă să ne pună la dispoziţie punctul respectiv. Ştiu că domnul administrator 

public a avut o discuţie vis-a-vis de acest lucru chiar în şedinţa trecută, când impunea şi 

cerea să se aducă acest mod de îndeplinire a condiţiilor şi obligaţiilor asumate de către 

firma care deja a cesionat aceste drepturi şi am considerat la vremea respectivă că este un 

lucru esenţial în încheierea noului act adiţional. Acum lăsăm juriştii să-şi spună punctul 

de vedere fiindcă, cred eu, că e necesar în acest caz. 

Domnul Vucă Emil Gabriel:  Da, tocmai asta a fost ideea, de a putea atrage o 

eventuală răspundere pentru nerespectarea unor clauze contractuale. În aprecierea mea, 

dacă am fi acceptat acea cesiune fără ca cedentul să-şi fi îndeplinit obligaţiile, eu consider 

că cedatul nu mai poate fi tras la răspundere pentru ceea ce cedentul nu a îndeplinit, 

pentru că nu am regăsit în contract astfel de clauze stipulate.  

Domnul primar Barbu Nicolae:  Şi nici în hotărârea definitivă. 

Domnul Vucă Emil Gabriel:  Şi nici în hotărârea definitivă a Tribunalului. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aţi apărat interesele 

locuitorilor municipiului Giurgiu şi cred că şi în acest caz aveţi aceeaşi poziţie. E o ruşine 

pentru oraşul Giurgiu să aibă o zonă în care toată România şi toţi care vin, pasagerii de pe 

vapoare, care trec pe acolo, văd acel ştrand într-o formă deplorabilă. Noi avem şi o 

justificare legală la partea de întrerupere a acestui contract, faptul că nu au fost realizate 

investiţiile de circa 2 miliarde şi ceva, sunt vreo 8 obiective nerealizate, partea de 

restaurant, bucătăria, acostări ambarcaţiuni, sporturi nautice şi altele. Deci, eu cred că e 

momentul să luăm o decizie care nu suportă nici un fel de comentarii, avem toate 

argumentele în faţă, pentru că acel contract prevede în mod expres: nerealizarea 

obiectivelor prezentului contract duce la anularea lui, iar pe de altă parte, mai avem acolo 

o clauză: că orice modificare la prezentul contract se face cu acordul părţilor.  

Deci, nimeni nu poate să ne silească la un moment dat, domne, ştii, prelungeşte-i 

lui ăsta. Eu consider că, corect ar fi să se rezilieze contractul, să scoată la licitaţie 

realizarea obiectivelor care au fost prevăzute, să demoleze urâţeniile alea care au fost 

construite, gardul, să facă un caiet de sarcini şi să fie, e păcat, lângă obiectivele acelea 

care s-au realizat în Port, să avem o urâţenie acolo. Poziţia mea este că nu e bine să-i 

dăm, mai ales că şi în hotărârea judecătorească, cum spunea şi domnul Vucă, spunea că 

nu există o prevedere expresă în care să zică că avem obligaţia de a prelungi acest 

contract. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acum se pune problema, lăsăm totuşi juriştii după 

această şedinţă, lăsăm şi pe domnul secretar să studieze bine cadrul legal în această speţă 

fiindcă justiţia s-a pronunţat şi a cedat contractul altei entităţi juridice. Noi, trebuie să 

luăm act că nu mai este x şi este y, dar în condiţiile în care x nu şi-a îndeplinit condiţiile 

şi noi vrem să-i reziliem lui x contractul, în condiţiile în care justiţia spune că x nu mai 

există şi e y, nu ştiu ce se întâmplă în acest moment. 

Domnul Vucă Emil Gabriel:  Tocmai asta am spus şi eu, domnule primar.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Noi putem acum să-i reziliem contractul lui x? 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Noi trebuie să punem în aplicare 

hotărârea judecătorească. 

Domnul Vucă Emil Gabriel:  După hotărârea judecătorească, x nu mai există ca şi 

partener pentru noi în contractul respectiv, este terţ şi nu mai putem să-l tragem la 

răspundere. 

Domnul secretar Roşu Petre:   Şi nepunerea în aplicare a sentinţei... 

Domnul Vucă Emil Gabriel:  Şi nepunerea în aplicare a sentinţei este infracţiune, 

nerespectarea unei hotărâri judecătoreşti. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În sentinţă nu scrie nicăieri că avem 

obligaţia de a-i prelungi contractul. 

Domnul secretar Roşu Petre: Avem obligaţia de a executa sentinţa. 

Domnul primar Barbu Nicolae: După sentinţă, putem să-i reziliem lui y? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Nu. Dacă vă aduceţi aminte, avocatul, cel 

care a reprezentat firma, spunea pur şi simplu că... 

Domnul secretar Roşu Petre: Noua societate preia contractul cu toate clauzele. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Noua societate nu a preluat şi activul şi pasivul? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Eu propun să-l amânăm până la 

următoarea şedinţă, să lămurească juridicul. 

Domnul Trăistaru Cristian: Atâta timp cât noua societate semează contractul şi 

asumă şi toate clauzele. 

Domnul secretar Roşu Petre: Preia şi toate clauzele din contract. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La societatea cealaltă administrator, societatea cu 

care Primăria a încheiat actul, administrator era Nedelea Carmen Silvia, iar la noua 

societate este Nedelea Nicolae, nici măcar persoanele nu sunt aceleaşi. 

Domnul Vucă Emil Gabriel:  Dacă în actul adiţional care urmează să-l încheiem cu 

noua societate comercială se menţionează faptul că preia toate drepturile şi obligaţiile 

fostei societăţi comerciale, atunci eu zic că totul este ok şi poate fi tras la o eventuală 

răspundere. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vom avea sigur într-un termen apropiat, vom avea 

o extraordinară şi o să vedeţi de ce, drept urmare, putem să o amânăm până la 

extraordinară, stabilim exact şi contractul, actul adiţional ce va cuprinde, ce clauze va 

cuprinde. 

Domnul Vucă Emil Gabriel:  Şi putem să facem şi corespondenţă cu noua societate 

comercială, să ne menţioneze disponibilitatea lor în a prelua, cu un punct de vedere 

juridic avizat. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Supun la vot amânarea proiectului de 

hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost 

amânată. 

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Parohiei „Sfântul Haralambie” din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar  în sumă de 10.000 lei, Societăţii Naţionale de Cruce Roşie din 

România – Filiala Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Şcolii Gimnaziale nr.7 din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Parohiei „Sfinţii Martiri Brâncoveni” din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Parohiei „Buna Vestire” din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aş vrea să explic un pic, a fost un noian de sprijine 

pentru anumite biserici sau parohii şi aş vrea să, şi locuitorii oraşului să înţeleagă de ce 

am făcut acest lucru. La începutul anului dvs. aţi aprobat bugetul, în buget erau trecute 

anumite sume de bani pentru culte, sport, aceste sume de bani au existat şi acum la 

sfârşitul anului, am considerat necesar să folosim aceşti bani pentru construcţie, aţi văzut 

şi luna trecută, pentru refacerea picturii şi pentru lucrări de investiţii în bisericile din 

Giurgiu. Sunt bisericile tuturor, mergem cu toţii atunci când ne e greu, când ne e bine  

mergem în aceste lăcaşe de cult şi zic că e o orientare benefică a Primăriei şi către aceste 

lăcaşuri tocmai pentru că folosim aceste lăcaşuri când ne este şi bine, ne este şi rău şi zic 

eu, prin decizia pe care aţi făcut-o nu trebuie să lezăm alte instituţii sau alte persoane care 

s-ar considera îndreptăţite să primească ajutoare sociale. Ce am putut şi câţi bani au fost, 

s-au îndreptat către acţiuni culturale, sportive sau sociale şi de cult.  

Vă mulţumesc că aţi avut amabilitatea să aprobaţi aceste ajutoare, să sperăm că 

vom avea şi bani la anul şi să modernizăm toate şi să refacem toate bisericile din Giurgiu. 

Mergeţi în alte părţi şi le luăm ca obiective turistice, catedrale în Occident sau moschei în 

Orient, este bine ca şi noi, ca ortodocşi, să susţinem biserica, să susţinem lăcaşele de cult, 

să susţinem obiectivele care sunt fiindcă până la urmă sunt reprezentative pentru 

identitatea noastră spirituală. Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Sunt destui oameni care au probleme şi au 

nevoie de sprijin financiar şi cred că de 20 de ani tot acordăm sprijin bisericilor, poate ne 

gândim şi la aceştia care au probleme de sănătate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ştiţi că am aprobat, pentru probleme de sănătate s-

au dat aproape 3 miliarde şi avem în continuare. Acordăm locaţiei şi nu anumitor preoţi 

sau.... 

Domnul consilier Dinu Ionel: Dar şi oamenii beneficiază, mai ales că intrăm în 

perioada de purificare, ne apropiem de postul Crăciunului. 

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar domnului Croitoru Gabriel – Felician 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  



 14 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Asociaţiei Club Sportiv Municipal DUNĂREA Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz nefavorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aş vrea să amânăm şi de aceea v-am spus că vom 

avea o extraordinară. Municipalitatea a pus la dispoziţia noului Club Sportiv Municipal 

Dunărea Giurgiu pentru secţiile care le are înfiinţate de handbal masculin, tenis de masă, 

fotbal, handbal feminin, o sumă de 2 miliarde. Şi aţi fost de acord să înfiinţăm această 

asociaţie, să dăm o şansă mişcării sportive, mişcării fizice a tinerilor în municipiu şi a fost 

un lucru benefic. Este normal ca atunci când vii şi mai ceri o sumă de bani să vezi pe ce 

s-au cheltuit cei din urmă şi poate că a fost şi vina noastră că nu am luat mai în pripă şi 

mai îndeaproape modul cum s-au cheltuit sumele de bani de către ordonatorul principal, 

ordonatorul de credit al acestei asociaţii sportive în care Primăria municipiului Giurgiu 

are şi unităţile din subordinea Primăriei, au capitalul, au în totalitate capitalul social. 

Aveţi în faţa dvs. o notă informativă şi aş vrea s-o studiaţi, de aceea am cerut o 

amânare. În baza controlului care s-a efectuat, un control inopinat, vineri şi luni, ceea ce 

mi s-a adus la cunoştinţă sunt foarte multe lucruri grave privind evidenţa contabilă în 

această asociaţie. Drept urmare, astăzi am comandat şi am îndrumat Serviciul de audit din 

cadrul Primăriei să înceapă de luni un control de fond, un control strict pe toate 

problemele, cu tragerea la răspundere a persoanelor vinovate, cu recuperarea prejudiciului 

dacă se constată un prejudiciu şi cu luarea unor măsuri vis-a-vis de conducere, vis-a-vis 

de persoanele din Serviciul administrativ.  

Aveţi acea notă informativă la mapă, vă rog să-mi permiteţi să cer amânarea 

dezbaterii acestei noi cereri pentru sprijin financiar, chiar dacă sunt anumite entităţi 

sportive care au chiar nevoie de bani acolo într-un timp scurt, dar nu putem să mergem la 

infinit să acordăm sume de bani până nu suntem siguri că acei bani sunt consumaţi şi 

cheltuiţi, conform legii şi pentru activitatea sportivă şi mă repet, conform legii. Cheltuieli 

s-au făcut pentru activităţi sportive, dar nu îmbracă acea formă legală, corectă, de 

evidenţă contabilă, cu declaraţie, cu, eu ştiu, cu lista sportivilor, cu avans spre decontare 

de delegaţie semnată, ştampilată. Ceea ce facem toţi, inclusiv eu, ca primar de câte ori 

plec şi mă deplasez în afara localităţii sau ordonanţez o cheltuială şi o dispun. Drept 

urmare, aş vrea să lăsaţi executivului un răgaz de o săptămână să definitivăm acel control 

de fond şi după aceea să venim în faţa dvs. să vedem de ce sumă mai este nevoie şi pentru 
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ce se foloseşte şi cum putem să facem acest lucru. Surse financiare există, noi când am 

aprobat această hotărâre şi am intrat cu ea în şedinţa de Consiliu, am şi constituit sursele 

până la sfârşitul anului pentru mişcarea sportivă, dar vrem să ştim exact unde se duc banii 

şi unde sunt cheltuiţi şi până la urmă cei care i-au avut în admistrare trebuie să dea 

socoteală pentru fiecare leu cheltuit din banul public. Dacă sunteţi de acord cu amânarea?  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar şi noi suntem de acord 

cu această amânare mai ales că executivul, când am întrebat dacă a justificat banii care s-

au dat, a fost răspunsul negativ. Pe de altă parte, ca strategie a executivului în atribuirea 

de fonduri, cred că ar trebui să aibă în vedere în primul rând partea de ajutor către 

populaţie, ce se poate face şi după aceea restul de bani, îi vei împărţi pe celelalte activităţi 

conexe, pe sport, pe ajutoare şi altele. Dacă adunăm total cheltuieli care au fost băgate pe 

sport o să constatăm că, să fac un calcul, că acestea depăşesc partea de subvenţie la 

agentul termic. Sigur, trebuie sprijinit, că noi am luat hotărârea aceasta, nu putem să ne 

contrazicem, dar în condiţii în care ai la un antrenor 30 de milioane, 20 de milioane, ai o 

structură de peste 20 şi ceva de persoane, ai fond de salarii pe lună numai, fără să dai la 

sportivi nimic, de circa 350 de milioane, eu zic că şi aici trebuie restructurată întreaga 

gândire vis-a-vis de costuri. Ar trebui să fie susţinute acele activităţi performante şi care 

să creeze un lucru, o treabă benefică pentru oraş. Deci, de a-i da în vid o sumă fără să ştii 

ce se întâmplă cu ea, mi se pare incorect, mai ales, având în vedere că Giurgiu nu e un 

oraş care să stea prea bine în sursele de finanţare având în vedere agenţii economici care 

i-am preluat. Vă mulţumesc şi sunt de acord cu amânarea. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu sunt de acord cu domnul Spoială, problemele sunt 

diverse la nivel de oraş, dar trebuie să ţinem cont că, un Club Sportiv deţine o multitudine 

de secţii de sport în care tinerii din Giurgiu trebuie să-şi găsească o justificare în prezent 

şi în viitor. Sportul este un fenomen social, un fenomen care, evident toţi oamenii din 

Giurgiu au trecut pe la vârsta copilăriei, a adolescenţei şi a maturităţii şi toate aceste 

categorii de oameni au nevoie şi de sport. Sportul, într-adevăr educă individul din multe 

puncte de vedere, dar totodată le acordă o activitate sustenabilă vis-a-vis de viitorul lor şi 

trebuie să ţinem cont că ne confruntăm în momentul de faţă cu activităţi ale copiilor şi ale 

tinerilor, care cu certitudine nu ne convine la nimeni dintre noi. Trebuie să dăm 

posibilitatea tinerilor să aibe activităţi diverse şi să încercăm să eradicăm fenomenele pe 

care le ştiţi dvs. în rândul tineretului. Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun 

la vot amânarea proiectului de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost amânată. 

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar doamnei Geleţu Luminiţa din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar  în sumă de 8.000 lei, Asociaţiei Sportive ACVILA 2003 Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Voinea Floarea din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.2 la 

Contractul nr.18.044 din data de 12 octombrie 2012 privind delegarea gestiunii 

serviciului public de alimentare cu energie termică a Municipiului Giurgiu, 

către Societatea Comercială Global Energy Production S.A. Giurgiu  
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin şi domnul consilier Bălănean Viorel nu 

participă la vot.  
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Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor terenuri situate 

in intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind renunţarea de către Consiliul Local al 

Municipiului Giurgiu la exercitarea dreptului de preemţiune, în vederea 

cumpărării imobilului situat în Municipiul Giurgiu, strada Călugăreni, nr. 29 – 

„CASA V. COCHINESCU”, ca urmare a unei oferte de vânzare înaintată de 

către actualul proprietar 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Legea prevede în mod expres că cel care 

deţine un monument istoric e obligat să-l ofere entităţii, Prefectură, Primărie şi în 

condiţiile în care acesta refuză, atunci el poate să vândă. E o consecinţă legală, Comisia 

juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea înlocuirii unui reprezentant al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu în Adunarea Generală a Acţionarilor 

la Societatea Comercială Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A. 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Propuneri, vă rog. 

Domnul consilier Popazu Liviu:  Propun pe domnul Gâdea Gheorghe. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi:  Propun pe domnul Cioacă Ionuţ. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Supun la vot propunerea pentru domnul 

Gâdea Gheorghe. Cine este pentru? 8 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 12 abţineri. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Supun la vot propunerea pentru domnul 

Cioacă Ionuţ. Cine este pentru? 12 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 8 abţineri. 

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei de 

subconcesionare teren şi aprobarea documentaţiei de atribuire necesare 

desfăşurării licitaţiei 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea reorganizării structurii 

organizatorice a Societăţii Comerciale Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A.  
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Programului de 

investiţii, reparaţii şi dotări pe anul 2013  aprobat pentru S.C. Administraţia 

Zonei Libere Giurgiu S.A. 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea stabilirii ajutorului de la 

bugetul local pentru încălzirea locuinţei cu energie termică în sistem centralizat 

a consumatorilor vulnerabili pentru sezonul de încălzire 01 noiembrie 2013 – 31 

martie 2014 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Comisia de servicii publice a acordat 

aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este o situaţie nouă pentru administraţia oraşului şi 

pentru locuitorii oraşului şi vreau să vă mulţumesc că aţi fost de acord. Până acum existau 

la preţul gigacaloriei două forme de susţinere din partea statului sau administraţiei locale, 

a acestui preţ şi până la urmă a greutăţii susţinerii cheltuielilor pe timp de iarnă de către 

populaţie, era acea subvenţie pe care o acorda administraţia oraşului şi ajutorul de stat 

pentru încălzire.  

Dacă aţi observat anexa de la hotărârea de Consiliu veţi vedea că acum, prin 

propunerea executivului şi aprobarea de către dvs. a acestui ajutor de încălzire acordat de 

către municiaplitate oraşului, sunt anumite categorii de persoane care aproape că nu vor 

mai plăti preţul încălzirii, nu-l vor mai suporta, îl va suporta statul, îl va suporta 

administraţia locală şi mă refer la categoriile vulnerabile, la categoriile defavorizate, cei 

cărora, eu ştiu, costul sau venitul, venitul pe membru de familie este într-un nivel foarte 

mic, mă refer la 155 de lei, la 200, la 300 de lei.  

Este o măsură de protecţie socială, putem să-i spunem, dar este şi o măsură care să 

ne permită nouă ţinerea şi susţinerea sistemului de încălzire centralizat al oraşului. 

Primăria împreună cu statul, cu Guvernul, Guvernul şi cel trecut şi actual, s-a angajat într-

o serie de cheltuieli pentru modernizarea sistemului de transport, sistemului de distribuţie 

şi până la urmă şi sistemului de producere a energiei termice. A face aceste activităţi, a 

face aceste investiţii acum şi a nu susţine preţul până când pierderile vor fi mai mici şi se 

vor vedea rezultatele acestor investiţii, este ca şi cum investim acum în ceva pe care 

mâine nu-l mai folosim şi îl aruncăm la gunoi.  

Drept urmare, această susţinere prin ajutoare de încălzire şi veţi vedea şi la o altă 

hotătâre de Consiliu, prin subvenţia şi nu este uşoară pentru municipalitate s-o susţină, şi 

aş vrea aici să-i răspund şi domnului Măroiu că ne gândim şi la persoanele defavorizate, 

ne gândim şi la persoanele vulnerabile prin aceste forme de ajutor, prin aceste forme de 

subvenţionare şi de susţinere a unor cheltuieli pe care altfel , nu şi le-ar putea permite şi 

care vor crea disconfort, atât lor personal, dar şi celor din scara blocului sau de unde 
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locuiesc. Fiindcă dacă ai pe scara blocului 5 familii care nu-şi pot permite să susţină 

preţul la energie termică, ei nu vor plăti şi creem probleme pentru o scară întreagă, creem 

probleme pentru acea unitate care acum este a Primăriei, acea centrală termică şi la un 

moment dat vom veni peste 5 ani să le dăm acele ajutoare şi nu vom avea cui.  

Sunt exemple în ţară de localităţi şi mă refer acum, vă dau primul exemplu care îmi 

vine în minte, este Alexandria, unde sunt obligaţi să asigure doar pentru 1000 de familii, 

atât au mai rămas conectaţi la sistemul centralizat de energie termică, cu costuri mult mai 

mari decât dacă ar fi dat la un oraş întreg. De ce? Că au făcut investiţii, au cheltuit bani ca 

să susţină acest sistem centralizat şi nu au mers pe componentă ca oamenii să-şi susţină şi 

să poată să-şi păstreze sistemul şi automat, există alternativă, există, eu ştiu, intenţia 

fiecăruia de a plăti mai puţin şi de a-şi asigura singur sursa de încălzire. S-au debranşat de 

la sistemul centralizat de energie termică şi au găsit surse alternative şi acum Primăria 

cheltuie mai mulţi bani decât dacă ar fi dat de la ei, fiindcă sunt obligaţi , conform legii să 

asiguri şi dacă ai 100 de persoane să le dai şi la acelea. 

Eu vă mulţumesc că aţi fost de acord. Poate că şi acest preţ e mare şi o să vedeţi şi 

nu aş vrea să mai continui la vremea respectivă, preţul pe care populaţia îl va suporta este 

mare şi acum, dar nici Primăria nu are alte surse de venit. Anul acesta statul nu mai 

subvenţionează sub nici o formă încălzirea, anul trecut am primit 14 miliarde, anul acesta 

nu vom primi nici un leu, deci tot efortul financiar revine municipalităţii. Dăm, dar să 

avem şi de unde, pentru acest an acest efort se va vedea efectiv în susţinerea familiilor, nu 

nevoiaşe, ci vulnerabile. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Tocmai de aceea, poate amânăm picturile. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Picturile au fost, ştiţi cât înseamnă sumele acestea? 

Aproape 40 şi ceva de miliarde, 1 miliard ce s-a dat pentru asta, nu era o diferenţă mare. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Vreau să fac numai o mică completare la ceea 

ce a spus domnul primar şi să anunţăm şi oamenii care vin la audienţe cu diverse 

probleme pe această temă. Anul acesta, faţă de anii trecuţi când se dădeau aceste ajutoare 

numai pentru energia termică şi combustibilul solid, anul acesta, aceste ajutoare se dau şi 

pentru cei care se încălzesc cu energie electrică sau cu gaze. Este vorba de ajutoare de la 

stat, să ştie şi cei care se încălzesc cu energie electrică sau cei care se încălzesc cu gaze şi 

au venituri foarte mici, se pot adresa la D.A.S. pentru a obţine cererile pentu aceste 

ajutoare. Mulţumesc! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Aşa cum a făcut apel şi domnul primar, ar trebui să 

informăm populaţia din municipiul Giurgiu că e foarte bine să rămână la sistemul 

centralizat. De ce? Fiindcă viitorul nu se ştie pentru dânşii dacă va trece la acel sistem 

individual, fiindcă avem posibilitatea să ne confruntăm din partea operatorilor de gaze din 

municipiul Giurgiu, să ne trezim cu un preţ aberant, iar oamenii să plătească nişte preţuri 

atunci când sunt puşi în faţa faptului împlinit, nişte preţuri mult mai mari decât cele care 

le discutăm noi astăzi în Consiliul Local, mai ales, că se bucură şi de subvenţie din partea 

Primăriei şi a Consiliului Local. Poate ulterior, pe acel sistem individual, oamenii nu se 

vor mai bucura de subvenţii din partea Consiliului Local. Este foarte bine să aducem la 

cunoştinţă, să informăm oamenii să nu greşească, să rămâna la sistemul centralizat al 

oraşului. Vă mulţumesc! 
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Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini necesar 

concesionării prin licitaţie publică a unui teren în suprafaţă totală de 266,00 

mp., situat în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 2 voturi pentru. Împotrivă? 15 

voturi împotrivă. Abţineri? 3 abţineri. 

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini în vederea  concesionării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafaţă de 361,00 mp., situat în municipiul Giurgiu, strada 1 Decembrie 1918, 

intersecţie cu Bulevardul Acad. Miron Nicolescu, adiacent Bloc 23 Vechi  
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei 

contractului de Asociaţiune în participaţiune nr.8921/2007, încheiat între 

Municipiul Giurgiu şi S.C. Tipografia Kronos S.R.L Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare 

dintre Municipiul Giurgiu şi Camera de Comerţ şi Industrie România – Elveţia 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2013 şi a Listei de Investiţii aferente  
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2013 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 43: proiect de hotărâre privind aprobarea preţului local de facturare al 

energiei termice livrată populaţiei din municipiul Giurgiu, prin sistem 

centralizat, în scopul încălzirii şi preparării apei calde pentru sezonul de 

încălzire 01 noiembrie 2013 – 31 martie 2014 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Comisia de servicii publice a acordat 

aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 44: proiect de hotărâre privind depunerea cererii de finanţare pentru 

proiectul Amenajare spaţiu de agrement pe Canalul Cama, adiacent Pod Bizetz – 

municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 45: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi 

principalilor indicatori tehnico-economici pentru proiectul „Amenajare spaţiu de 

agrement pe Canal cama, adiacent Pod Bizetz – municipiul Giurgiu” 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 46: proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.119 din 26 mai 2011 privind transmiterea unui sector de drum de interes local 

aflat în domeniul public al Municipiului Giurgiu şi în administrarea Consiliului 

Local al Municipiului Giurgiu în administrarea Consiliului Judeţean Giurgiu 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 47: proiect de hotărâre privind participarea municipiului Giurgiu, în 

calitate de partener, la organizarea Târgului de Produse Tradiţionale cu ocazia 

sărbătoririi Sfinţilor Mihail şi Gavriil 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. Avem o singură nelămurire, dacă această asociere şi evident, activităţile 

comerciale care se vor desfăşura acolo sunt aducătoare de profit, vrem să ştim şi noi dacă 

prin această asociere va beneficia şi Primăria, va avea o cotă parte  conform cu contractul 

de asociere. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 48: Analiza activităţii Direcţiei Poliţiei Locale Giurgiu pe trimestrul III 

– 2013 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Discuţii?  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În legătură cu activitatea Poliţiei Locale, 

eu cred că în raportul pe care îl prezintă Poliţia Locală sunt subestimate, sunt prezentate 

cifre sub nivelul la ce realizează Poliţia pentru că m-am uitat acolo, sunt câteva controale, 

câteva ieşiri. Spre exemplu numai la circulaţie apar 230 de sancţiuni aplicate şi maşini 

verificate apar, vreo 150 de maşini, adică atâta vreme.....  

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Restul sunt mopede, domnule Spoială. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, nu poţi să aplici o sancţiune dacă 

nu ai verificat maşina. În general, domnule primar, vis-a-vis de activitatea Poliţiei Locale, 

sigur e perfectibilă, sunt multe de realizat, dar eu aş insista pe o treabă mai veche pe care 

şi dvs. aţi ridicat-o în mandatul precedent, acela de a introduce în zonele fierbinţi ale 

oraşului, de a introduce sisteme de supraveghere. Dacă nu avem bani să facem un sistem 

centralizat cum ar fi de aşteptat cu Centrul de supraveghere, eu zic, cel puţin în punctele 

cheie, în punctele fierbinţi, cel puţin acolo, de a băga camere de luat vedere. Eu vă spun 

în mod corect, noaptea dacă vă duceţi la 3 noaptea nu veţi întâlni pe nimeni prin oraş. În 
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general ei îşi fac datoria, Giurgiu după cum aţi văzut, nu prea are faţă de, nu are prea 

multe probleme, dar asistăm la distrugeri de mobilier, distrugeri de spaţii verzi şi altele şi 

eu zic, în sprijinul activităţii Poliţiei Locale, cred că ar fi bine ca să facă, cel puţin dacă nu 

e o sursă la buget, să facă etapizat. În primă etapă îmi fac problemele din pieţe şi parcuri, 

după aceea, în etapa a doua fac la celelalte şi decât să nu avem un lucru deloc, mai 

degrabă îl facem din aproape, în paşi mărunţi. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: O să vă dau răspunsul imediat, vis-a-vis şi de 

Poliţia Locală şi de acest sistem de monitorizare video. Dacă observaţi şi sigur aţi 

observat, în planul de investiţii aveam exact această investiţie trecută. Pentru anul acesta 

aveam alocaţi 4 miliarde bani vechi, monitorizarea video a oraşului cu 117 camere, cu tot 

ce însemna zonele fierbinţi, cu puncte de monitorizare de la Poliţia Locală, de la poliţia 

Circulaţiei, de la I.P.J. şi de la municipiu, Poliţia Municipală de la Serviciul de Pază 

Publică, numai că eram în fază destul de avansată de declanşare a licitaţiei şi am primit 

informaţia şi aceasta s-a adeverit. Pentru România şi Cehia s-a prelungit cu încă un an 

perioada de depunere a proiectelor şi finanţare pe anul fiscal european sau pe anul 

financiar european nerambursabil 2007-2013.  

Drept urmare, Programul Regio, Programul Operativ Sectorial sau Regional se 

prelungeşte cu încă un an. Avem posibilitatea să depunem proiect până în vara anului 

viitor pe componente drumuri, pe componente sociale şi pe componente de siguranţa 

cetăţeanului, drept urmare am oprit faza de licitaţie fiindcă avem şanse destul de mari. 

Planul Integrat de Integrare Locală este terminat, putem să depunem proiect european, în 

momentul în care se va deschide finanţarea pentru aşa ceva, putem să depunem, avem 

toate şansele ca acest proiect să fie fezabil şi să primească finanţare, drept urmare, nu are 

sens, dacă există cea mai mică oportunitate de a depune, haideţi s-o folosim pe aceea. 

Proiectul există, gândirea există, sursele pentru demararea procedurii au existat până în 

acest moment, este şi în ideea mea şi a executivului că nu putem angaja la infinit poliţişti 

locali să păzească un loc de joacă, să păzească un pom, să păzească o băncuţă sau un coş 

de gunoi. Asta facem acum, dăm drumul şi lucrăm la 10-12 locuri de joacă şi la fiecare 

avem câte un poliţist, dar nu avem doar unu, avem patru. Gândiţi-vă că a trebuit să luăm 

din toate zonele să păzim acele locuri până când ni le vor da în exploatare şi le vom da în 

administrare celor de la Spaţii Verzi.  

Nu este simplu în acest moment să asigurăm şi aceşti oameni, să ştiţi, până la urmă, 

nu pot face cu veniturile care le au, cu salariile care le au, să ştiţi că până la urmă, fac mai 

mult decât ar putea. Aşteptăm modificarea legii nr.155, ni s-a propus în programul de 

regionalizare şi de descentralizare, sigur va fi adoptată şi legea Poliţiei Locale, vor primi 

şi aceşti oameni, cum primesc şi cei de la Poliţia Municipiului sau cei de la judeţ, acele 

indemnizaţii sau un salariu, cât de cât decent. Fiindcă este greu să-i spui unui poliţist 

local care merge odată cu un poliţist naţional la aceeaşi acţiune, acesta are 6-7 milioane, 

celălalt are 20 sau 30 de milioane şi să ştiţi că în marea majoritate a cazurilor sunt puşi la 

înaintare oamenii noştrii, fiindcă cei de la Poliţia Naţională le e mai simplu să-i 

folosească pe ei. Este bine că lucrează împreună, este bine că ies în teren împreună, învaţă 

şi Poliţia Locală de la Poliţia Naţională, din experienţa lor, dar până la urmă trebuie să le 

dăm acel respect care îl are un poliţist local vis-a-vis de, eu ştiu, orice cetăţean din 
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municipiul Giurgiu şi respectul nu poţi să-l faci decât prin banii pe care îi primesc. Dacă 

un om primeşte 6 milioane, credeţi-mă că îşi va face serviciul, dar îl va face de 6 

milioane. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Avem un sărbătorit pe care trebuie să-l felicităm, 

pe domnul consilier Oprişan Gigi. 
 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 15
12

.
 

 

  

 P R E Ş E D I N T E, 
 

              Cartojan Dan Liviu                     SECRETAR, 
 

                    Roşu Petre       ÎNTOCMIT, 
 

                               Stanciu Violeta 
 


